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XLII Sesja w dniu 25 sierpnia 2021  
Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 42/2021  

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:40 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XLII sesję - online. Odczytał listę obecności. 
Radni potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 
potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Hanna Kułakowska – Michalak I Z-ca Burmistrza w zastępstwie Burmistrza, który 
przebywa na urlopie, zgłosiła prośbę o wprowadzenie do porządku nw. projektów:  

- w sprawie zmiany uchwały nr 831/XLI/2021 Rady Miejskiej z dnia 4 sierpnia 2021 r. 
- w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego  
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- w sprawie nadania nazwy "Bitwy Warszawskiej 1920 r." skrzyżowaniu typu rondo 
położonego w mieście Piaseczno 
 
głosowanie o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 831/XLI/2021 
Rady Miejskiej z dnia 4 sierpnia 2021 r. 
Głosowano : o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały nr 
831/XLI/2021 Rady Miejskiej z dnia 4 sierpnia 2021 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
projekt wprowadzony w pkt 2 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Głosowano : o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
projekt wprowadzony w pkt 3 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie nadania nazwy "Bitwy 
Warszawskiej 1920 r." skrzyżowaniu typu rondo położonego w mieście Piaseczno 
Głosowano:  o uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie nadania nazwy 
"Bitwy Warszawskiej 1920 r." skrzyżowaniu typu rondo położonego w mieście 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
projekt wprowadzony w pkt 18 

2. Przyjęcie protokołów sesji Rady Miejskiej w Piasecznie: 
 
1) - XL sesji z dnia 14 lipca 2021 r. 
- nie wpłynęły uwagi do projektu protokołu 
Głosowano  nad przyjęciem protokołu z XL sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14 lipca 2021 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Joanna Morawska 
Protokół przyj ęto.  
 
2) - XLI sesji nadzwyczajnej z dnia 04 sierpnia 2021 r. 
- nie wpłynęły uwagi do projektu protokołu 
Głosowano: nad przyjęciem protokołu z XLI sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 04 sierpnia 2021 r.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyj ęto.  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Hanna Kułakowska – Michalak I Z-ca w imieniu Burmistrza przedstawiła 
sprawozdanie.  

Pozyskanie dofinansowania z dwóch źródeł na remont Starej Plebanii.  
Gmina zabiegała o to, aby nasze zabytkowe obiekty zostały wyremontowane i 
zachowały swoja tożsamość.  
Wnioski o dofinansowanie prac przy starej plebanii składane były od 2017r. do 
różnych instytucji prowadzących nabory wniosków w zakresie ochrony zabytków, tj.: 
do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, Urzędu Marszałkowskiego, 
Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Wnioski oceniane były 
pozytywnie, ale zbyt mała liczba punktów nie pozwalała na otrzymanie 
dofinansowania. Dopiero w tym roku udało nam się pozyskać fundusze z 2 różnych 
źródeł:  
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1) w ramach funduszy Unii Europejskiej oraz  
2) w ramach dotacji ze środków Samorządu Województwa Mazowieckiego.  
ad 1/ W dniu 18.08.2020 złożony został wniosek do Mazowieckiej Jednostki 
Wdrażania Programów Unijnych do konkursu w ramach Osi Priorytetowej V 
Gospodarka przyjazna środowisku, Działanie 5.3 Dziedzictwo Kulturowe, Typ 
projektów: „Wzrost regionalnego potencjału turystycznego poprzez ochronę obiektów 
zabytkowych” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 
na lata 2014-2020. Zgodnie z regulaminem konkursu, maksymalna możliwa kwota 
dofinansowania wynosiła 1 mln zł. Wniosek Gminy Piaseczno został pozytywnie 
oceniony formalnie i merytorycznie, znalazł się na liście projektów wybranych do 
dofinansowania.  
W dniu 10.08.2021r. Burmistrz podpisał umowę o dofinansowanie z Województwem 
Mazowieckim, reprezentowanym przez Marszałka Adama Struzika, na projekt 
inwestycyjny pn. „Przebudowa i modernizacja budynku starej Plebanii w Piasecznie 
wraz ze zmianą sposobu użytkowania na budynek muzealno - konferencyjny”.  
Dofinansowanie w ramach projektu to kwota 999 688,83 zł  
Realizacja projektu polega na renowacji i modernizacji zabytkowego budynku Starej 
Plebanii w Parafii p.w. Św. Anny w Piasecznie wraz ze zmianą sposobu użytkowania 
na budynek muzealno – konferencyjny, który pełnić będzie funkcje kulturalne i 
edukacyjne. Inwestycja pozwoli na zatrzymanie stopniowej degradacji zabytku, 
poprzez zastosowanie szeregu funkcjonalnych rozwiązań jak np. izolacje 
przeciwwilgociowe, warstwy ochronne, czy wykonanie mocniejszych konstrukcji. W 
ramach projektu zostaną usunie bariery architektoniczne dla osób 
niepełnosprawnych poprzez zastosowanie szeregu udogodnień umożliwiających 
swobodne korzystanie z budynku i oferty kulturalnej dla wszystkich grup 
społecznych. W ramach projektu Stara Plebania otrzyma zupełnie nowe funkcje 
użytkowe, wykorzystywane na cele kulturalne i edukacyjne. W ramach projektu będą 
wykonywane prace przygotowawcze, prace budowlane, nadzór inwestorski, 
digitalizacja zasobów, promocja projektu  
ad 2/ W dniu 22.02.2021 złożony został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego do 
programu finansowanego w ramach środków Samorządu Województwa 
Mazowieckiego. Oceniony został pozytywnie, 19.08.2021r. tym razem Z-ca 
Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak podpisała umowę na dotację prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub roboty budowalne przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków, położonych na obszarze województwa mazowieckiego 
pomiędzy Gminą a Województwem Mazowieckim na zadanie "Remont i przebudowa 
budynku starej plebanii w parafii pw. św. Anny w Piasecznie przy Pl. Piłsudskiego 10 
wraz ze zmianą sposobu użytkowania na budynek muzealno - konferencyjny" na 
kwotę dotacji 80 000,00 zł.  
W ramach zadania dofinansowane zostaną roboty zakończone w roku bieżącym:  
1) dostawa i montaż zewnętrznej stolarki okiennej i drzwiowej na potrzeby 
przebudowy i modernizacji budynku starej Plebanii oraz  
2) pokrycie dachów blachą tytan - cynk, grafit na rąbek stojący z podziałami 
poprzecznymi. Całkowity koszt robót 245 578,14 zł, przyznana kwota dotacji ze 
środków Samorządu Województwa Mazowieckiego - 80 000,00 zł. Wnioskowano o 
200 tyś, ale Komisja opiniująca złożone wnioski zaproponowała udzielenie dotacji w 
kwotach niższych od wnioskowanych, aby w ten sposób można było dofinansować 
jak największą liczbę podmiotów.  
Podsumowując - całość remontu plebanii to około 3 mln. Gmina pozyska znaczne 
środki zewnętrzne na to zadanie informowała Hanna Kułakowska Michalak. 
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W dniu 19.08.2021r. Hanna Kułakowska – Michalak I Z-ca w imieniu Burmistrza 
odebrała z rąk Wicemarszałka Wiesława Raboszuka certyfikat przyznany Gminie 
Piaseczno "Cenny Zabytek Mazowsza". Certyfikat ten przyznawany jest przez 
samorząd województwa mazowieckiego. Oznaczone nim zabytki to obiekty, które 
otrzymały dofinansowanie z budżetu Mazowsza oraz mają wyjątkowe dla naszego 
regionu znaczenie historyczne, kulturalne i architektoniczne.  
Prace nad pozostałymi zabytkowymi budynkami trwają zgodnie z ich 
harmonogramem, poinformowała Hanna Kułakowska – Michalak I Z-ca Burmistrza.  

- Gmina pozyskała również środki zewnętrzne z Mazowieckiego Instrumentu 
Wsparcia Infrastruktury Sportowej, który jest autorskim programem samorządu 
Mazowsza, realizowany od 2018 r. w ramach tego programu pozyskaliśmy 280 tys. 
na budowę boiska wielofunkcyjnego w Głoskowie oraz  80 tys. dla SP 5  

- W ramach „Mazowieckiego programu przygotowania szkół, nauczycieli i uczniów do 
nauczania zdalnego”. 
Z subregionu warszawskiego zachodniego umowa partnerstwa objęła 30 szkół, w 
tym Szkołę Podstawową nr 5 w Piasecznie. W ramach projektu dla szkoły zostanie 
zakupiony sprzęt i oprogramowanie: – komputery stacjonarne;– monitory 
interaktywne;– drukarki;– urządzenia wielofunkcyjne;– laptopy;– projektory 
multimedialne;– oprogramowanie– e-podręczniki (w szczególności do nauki języka 
angielskiego). Dla nauczycieli oraz uczniów zostaną zorganizowane szkolenia z 
zakresu prowadzenia nauki w formie zdalnej przy użyciu sprzętu i oprogramowania 
zakupionego w ramach projektu. Ponadto projekt przewiduje zapewnienie dostępu 
do internetu dla wybranych uczniów nieposiadających możliwości uczestniczenia w 
zdalnych zajęciach lekcyjnych.  
- Gmina Piaseczno podpisała umowę z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji z 
siedzibą w Warszawie, która działa w imieniu Komisji Europejskiej, na realizację w 
Szkole Podstawowej nr 5 w Piasecznie projektu pn. „Działamy wspólnie” z programu 
Erasmus +, Akcja 1: Mobilność Edukacyjna. Kwota dofinansowania: 51 173,00 EUR.  
Projekt realizowany jest w okresie 17 miesięcy, zakończy się 31.03.2022 r. Obejmuje 
20 mobilności dla nauczycieli na Maltę, do Włoch, Hiszpanii i Niemiec oraz działania 
na terenie szkoły po odbyciu mobilności. W ramach projektu nauczyciele odbędą: – 
kursy z zakresu metodyki nauczania (w klasach 1-3 oraz 4-8); – kursy przedmiotowe 
(nauczanie sztuki); – kursy z zakresu umiejętności miękkich niezbędnych w pracy 
nauczyciela, m.in. zarządzanie grupą, przywództwo w klasie, zarządzanie relacjami 
w klasie. Działania po odbyciu mobilności będą obejmowały: – szerzenie wiedzy na 
temat krajów europejskich wśród uczniów i nauczycieli oraz w środowisku lokalnym, 
– nawiązanie współpracy ze szkołami w Polsce i zagranicą w ramach projektów e-
twinning; – dzielenie się wiedzą zdobytą w trakcie szkoleń z innymi nauczycielami. 
Projekt obejmuje również wizytę studyjną w szkole w Hiszpanii dla kadry szkoły. W 
związku z pandemią, większość mobilności planowanych na rok 2021 została 
przesunięta na jesień-zimę 2021-2022.  

CENTRUM PRZEDSIĘBIORCZOŚCI - W dniu 21 lipca odbyło się otwarcie nowego 
publicznego punktu na mapie Piaseczna. Na rynku, przy ul. Warszawskiej 1 
uruchomione zostało Centrum Przedsiębiorczości, czyli miejsce promujące małe i 
średnie firmy, prowadzące szkolenia dla początkujących przedsiębiorców oraz 
integrujące środowisko lokalnych przedsiębiorców. Chcemy, aby ten punkt był 
miejscem inspiracji, tworzenia relacji biznesowych, rozwoju przedsiębiorczych 
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postaw i zwiększenia kompetencji biznesowych mieszkańców naszej gminy. Mam 
nadzieję, że to przedsięwzięcie pomoże osobom, które będą chciały utworzyć nowe 
firmy i miejsca pracy w naszym regionie. Spotkania i warsztaty w centrum 
przedsiębiorczości ruszyły 20 lipca. Już 38 osób jest zapisanych na programy, odbyło 
się już 5 spotkań.  
Burmistrz zachęcała wszystkie zainteresowane osoby do korzystania z nowego 
miejsca i przygotowanych programów  

BUDŻET OBYWATELSKI - zakończył się termin składania wniosków w ramach 
budżetu obywatelskiego w Piasecznie na rok 2022 . Złożonych zostało 96 projektów. 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak podziękowała wszystkim 
mieszkańcom, którzy złożyli wnioski. Teraz Projekty zostaną zweryfikowane od 
strony formalnej a następnie do 8 października zostanie przedstawiona lista 
projektów wybranych do głosowania. Głosować będą mogli nasi mieszkańcy.  

SZCZEPIENIA - gmina Piaseczno w rankingu średnich gmin (od 30 do 100tys. 
mieszkańców) zajmuje I miejsce z wynikiem zaszczepienia 61,2% Co daje 52 775 w 
pełni zaszczepionych mieszkańców. W konkursie mającym na celu promocję 
szczepień prowadzonym przez Rząd w kategorii Najbardziej odporna gmina w 
Polsce zajmujemy 11 miejsce. I miejsce zajmuje miasto Podkowa leśna, w której 
zaszczepiło się 66 % mieszkańców   

PUNKTY SZCZEPIEŃ - od 23 sierpnia 2021 roku punkt szczepień powszechnych 
PSP Gminy Piaseczno został przeniesiony z Ratusza przy pl. Piłsudskiego 1 oraz do 
Szpitala św. Anny w Piasecznie. Aktualnie pacjenci mogą skorzystać ze szczepień w 
punktach przy ul. Szkolnej 1 oraz ul. Mickiewicza 39 (wejście główne). Dla punktu 
PSP Gmina Piaseczno oraz punktu EMC Piaseczno została podpisana umowa z 
Ochotniczą Strażą Pożarną w Złotokłosie w zakresie m.in. transportu pacjentów do 
punktu szczepień (w obie strony), co istotnie ułatwia możliwość zaszczepienia się 
pacjentom. Szpital św. Anny w Piasecznie jest w trakcie rozmów z Kołami Gospodyń 
Wiejskich w celu zapewnienia możliwości zaszczepienia się podczas festynów oraz 
ze szkołami na terenie gminy Piaseczno w celu zapewnienia szczepień dla uczniów 
szkół.  

SPORTOWE LATO , LATO w MIEŚCIE - przez całe lato GOSiR organizował 
półkolonie sportowe dla naszych małych mieszkańców Z tej formy wypoczynku 
skorzystało 675 uczestników w wieku od 8 do 12 lat  
Dzieci podzielone były na 5 grup, po 15 osób w grupie.  
Na wydatki organizacyjne w kwocie : 218. 374 zł ( na dz. 23.08.211.) złożyły się: - 
wynagrodzenia wychowawców : 53.000 tj: 
- opieka medyczna,: 9.450  
- materiały org. : 16.650  
- usługi różne (transport, wynajem sprzętu, zajęcia spec., opłaty wstępu ) : 139.274.  
Dochody uzyskane z opłat uczestnictwa wyniosły : 232.200 zł.  
W gminnych szkołach prowadziliśmy półkolonie lato w mieście, z których skorzystało 
1320 naszych uczniów. Najwięcej w szkole nr 5, Józefosławiu i w Złotokłosie. 
Rzeczywista liczba dzieci, która wzięła udział w akcji 1320 - zaplanowaliśmy na tę 
akcję 495 450,00 zł (wynagrodzenie kadry, bilety wstępu, materiały plastyczne, 
transport) - faktycznie wydaliśmy 467 924,94 zł.  



 Protokół z obrad XLII  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

 

7/18 
 

Sierpień jest miesiącem wydarzeń i spotkań patriotycznych, Kierownictwo Gminy i 
samorząd brali czynny udział w tych uroczystościach: 
- dnia 1 sierpnia obchodziliśmy 77 rocznicę wybuchu powstania warszawskiego  
- 15 sierpnia Dzień wojska polskiego i rocznicę Cudu nad Wisłą  
- 22 sierpnia ważna dla naszej małej ojczyzny data – Rocznica Walk kompani im 
porucznika Szarego z oddziałami niemieckimi uroczystości na zimnym dole  
I Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak zapraszała na dzień 29 sierpnia, w 
którym odbędą się obchody rocznicy walk powstańczych w lasach chojnowskich, 
pacyfikacji wsi Chojnów przez Niemców i rozstrzelania 23 mieszkańców Chojnowa  
Msza polowa odbędzie się o godz.12.00 w Pilawie. 

Sprawy bieżące - 9 września rozpoczynamy długo wyczekiwane Zebrania Wiejskie, 
na których mieszkańcy będą wybierali Sołtysa i Radę Sołecką. Hanna Kułakowska - 
Michalak przypomniała, że w 32 sołectwach spotkania odbywają się w godzinach 
popołudniowych. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska - Michalak w poniedziałek odbyła spotkanie z 
Dyrektorami Przedszkoli i szkół w celu omówienia przygotowań i rozpoczęcia 
nowego roku szkolnego. Omawiane są wytyczne Ministra Edukacji oraz możliwość 
zorganizowania szczepień dla uczniów. Wspólnie z Rada Oświatową, która jest 
organem doradczym Burmistrza oraz Komisją Oświaty przygotowywane jest 
stanowisko w sprawie propozycji zmian w Ustawie Prawo Oświatowe.  
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres od 14.07.2021 do dnia 25.08.2021: 

4.1 - W dniu 04.08.2021 odbyła się Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej 
4.2  -15.08.2021 Przewodniczący uczestniczył w uroczystości 101-lecia Bitwy 

Warszawskiej, która odbyła się pod tablicą Marszałka Józefa Piłsudskiego 
 - 22.08.2021 odbyły się uroczystości 77 rocznicy walki Kompanii Leśnej im. por. 
„Szarego” NSZ z oddziałami niemieckimi przy pomniku „Szaniec Nieugiętych” oraz 
uroczystości przy pomniku Leśników Mazowieckich 
4.3 - Michał Rosa Wiceprzewodniczący, brał udział w sesji oraz na bieżąco 

współpracował z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno 
4.4 - Magdalena Woźniak Wiceprzewodnicząca brała udział w spotkaniach oraz 

konsultacjach zespołu historycznego 
4.5  - Magdalena Woźniak Wiceprzewodnicząca  brała udział we wtorkowych 

posiedzeniach kierownictwa Gminy (on Line) 
 Przewodniczący zajmował się sprawami organizacyjnymi związanymi z 
działalnością Rady Miejskiej oraz brał udział w posiedzeniach komisji 
problemowych Rady. Na bieżąco współpracował z Burmistrzem i Kierownictwem 
Gminy, Radnymi i z Biurem Rady Miejskiej. Uczestniczył w spotkaniach z 
mieszkańcami.  
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
 
- brak zgłoszeń 
 
6. Bieżące uchwały: 
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1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały: 
     
Dochody     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 

+100 000 75412 §6300 ZK 

Na wniosek Referatu Zarządzania 
Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej zwiększa się dochody o 
kwotę 100 000 zł w rozdziale 75412 w 
związku z pozyskaniem pomocy finansowej 
z budżetu Województwa Mazowieckiego w 
formie dotacji celowej na dofinansowanie 
zakupu nowego średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej Złotokłos. Pozyskane 
dofinansowanie Gmina Piaseczno przekaże 
OSP Złotokłos jako dotacja celowa 
z budżetu na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów realizacji 
inwestycji i zakupów inwestycyjnych 
jednostek niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych. 

     
Wydatki 
bieżące     
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ UZASADNIENIE 

+100 000 75412 §6230 ZK 

Na wniosek Referatu Zarządzania 
Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej zwiększa sie wydatki o 
kwotę 100 000 zł w rozdziale 75412 w 
związku z pozyskaniem pomocy finansowej 
z budżetu Województwa Mazowieckiego w 
formie dotacji celowej na dofinansowanie 
zakupu nowego średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej 
Straży Pożarnej Złotokłos. Pozyskane 
dofinansowanie Gmina Piaseczno przekaże 
OSP Złotokłos jako dotacja celowa 
z budżetu na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów realizacji 
inwestycji i zakupów inwestycyjnych 
jednostek niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych. 

     
Zadania 
inwestycyjne - 
zał.1     
     
Poz. 6 zadanie Zagospodarowania terenu u zbiegu ulic Jaremy i Okrężnej w 
Piasecznie -  park miejski Redutowa : rezygnuje się ze zmniejszenia środków w 
wysokości 66 000 zł 
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Poz. 9 zadanie Zagospodarowanie terenu przyległego do Parku im. Książąt 
Mazowieckich. : koszty realizacji  zmienia się z kwoty 639 380 zł na 639 300 zł 
     
Poz. 11 zadanie Przebudowa i modernizacja budynku starej Plebanii w Parafii P.W. 
Św. Anny w Piasecznie wraz ze zmianą sposobu użytkowania na budynek 
muzealno - konferencyjny. : rezygnuje się ze zmniejszenia środków w wysokości 1 
500 000 zł. W zamian wprowadza się następującą zmianę na zadaniu: 
     

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

-971 441         
+449 865        
+221 576 

92118 
§6050        
§6057                 
§6059 

INW 

ZADANIE: Przebudowa i modernizacja 
budynku starej Plebanii w Parafii P.W. Św. 
Anny w Piasecznie wraz ze zmianą 
sposobu użytkowania na budynek 
muzealno - konferencyjny.                                                                                                                                         
UZASADNIENIE: W związku z 
pozyskanym dofinansowaniem na zadanie 
"Przebudowa i modernizacja budynku starej 
Plebanii w Parafii P.W. Św. Anny w 
Piasecznie wraz ze zmianą sposobu 
użytkowania na budynek muzealno - 
konferencyjny." wnioskuje się o 
przesunięcie środków z paragrafu 6050 na 
paragraf 6057 i 6059 oraz o zmniejszenie 
wolnych środków roku 2021 o kwotę 300 
000,00 zł i zwiększenie wydatków o tę 
kwotę w 2022 roku.      

Dodaje się zmianę zgodnie z poniższą tabelką:  

KWOTA ROZDZIAŁ  PARAGRAF WYDZIAŁ Nazwa zadania ; UZASADNIENIE 

+620 000 60016 §6050 IDR 

ZADANIE: Ścieżki rowerowe                                                                                
UZASADNIENIE:  Na ww. zadanie w roku 
2021 przeznaczono kwotę 1 263 100,00 zł. 
Jest to kwota niewystarczająca na 
rozstrzygnięcie przetargu pn. "Ścieżki 
rowerowe" na terenie Gminy Piaseczno. W 
związku z powyższym zachodzi 
konieczność zwiększenia środków na tym 
zadaniu o kwotę 620 000,00 zł. 

     

Fundusz 
sołecki - zał.4 

   
 

     
Na wniosek Sołectwa miejscowości Żabieniec  rezygnuje się z realizacji zadania 
w ramach funduszu sołeckiego „Organizacja imprez kulturalno-rozrywkowo-
sportowych dla mieszkańców Żabieńca (zabezpieczenie muzyczne podczas 
spotkań mieszkańców, promocja sołectwa, itp.).”- 15 000 zł, zmniejsza się wydatki 
na zadaniu „Wynajem przenośnych toalet na plac sportowy oraz boisko przy ul. 
Leśnej 20.” - 300 zł, zwiększa się wydatki na zadaniu „Zakup sprzętu na potrzeby 
sołectwa (narzędzia, paliwo, itp.).” - 1 300 zł  oraz wprowadza się nowe zadanie: 
„Zagospodarowanie terenów zielonych na terenie Sołectwa Żabieniec (nasadzenia, 
kora itp.)” - 14 000 zł. 

     
- opinie komisji: 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, pkt. 6.1 i 6.17 
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Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.3, 6.4 
Katarzyna Krzyszkowska - Sut Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1 – przed 
autopoprawkami. 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1 – przed autopoprawkami, 6.4, 6.10, 6.14, 6.15 

Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta  
 
2) w sprawie zmiany uchwały nr 831/XLI/2021 Rady Miejskiej z dnia 4 sierpnia 2021r. 

Agnieszka Kowalska Skarbnik zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 831/XLI/2021 Rady Miejskiej z dnia 
4 sierpnia 2021 r.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
Uchwała podj ęta  
 
3) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Dorota Kulig z Referatu Polityki Mobilności i Transportu zreferowała projekt uchwały. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza przedstawił rozszerzone uzasadnienie uchwały w celu 
pozyskania środków zewnętrznych w ramach Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych (ZIT) i rozszerzonego wniosku o zadanie budowy ścieżki rowerowej po 
południowej stronie ul. Pod Bateriami. Gmina otrzymała ponad 6 mln. zł. dotacji, w 
ramach tej kwoty rozpocznie się min. budowa ścieżki wzdłuż ul. Pod Bateriami. 
Drogę przejął powiat od województwa. Wspólnie z powiatem, gmina ma zrealizować 
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remont. Gmina wykona ścieżkę do końca listopada bieżącego roku. Projekt 
przebudowy drogi jest gotowy,  realizować go będzie powiat. Jest możliwość 
rozszerzenia wniosku bez zwiększania kwoty dotacji. Porozumienie z powiatem 
umożliwi zwiększyć powstającą sieć ścieżek. Zewnętrzne wsparcie finansowe to 80% 
kosztów. Po otwarciu ofert, pozostaną jeszcze środki na remont ścieżki i chodnika 
wzdłuż ul. Puławskiej, w Józefosławiu, w centrum miasta, wzdłuż ul. Żytniej i 
Dworcowej. Projekt i realizacja łączącej się sieci ścieżek rowerowych na terenie 
gminy zwiększy bezpieczeństwo. 
Głosowano:  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie  
 
4) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2037 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 
Pozytywne opinie Komisji Finansów i Inwestycji i Komisji Sportu 
Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2021-2037.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta   
 
5) W sprawie skargi Piotra K. na udzielanie odpowiedzi na pisma przez Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno z dużym opóźnieniem. 
Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna zreferował projekty 6.5 – 6.7. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.5 - 6.7   
Hanna Krzyżewska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.5 - 6.7   
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Głosowano: W sprawie skargi Piotra K. na udzielanie odpowiedzi na pisma przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno z dużym opóźnieniem..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz 
Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Michał Mierzwa 
Uchwała podj ęta.  
 
6) W sprawie skargi Jadwigi K. na brak merytorycznej reakcji Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno na zgłoszony przez skarżącą problem z parkowaniem przy 
oddziale Poczty Polskiej w Głoskowie przy ul. Południowej 13. 
Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt  
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie skargi Jadwigi K. na brak merytorycznej reakcji Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno na zgłoszony przez skarżącą problem z parkowaniem przy 
oddziale Poczty Polskiej w Głoskowie przy ul. Południowej 13..  
Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Mierzwa, Piotr Sędziak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik 
Uchwała podj ęta.  
 
7) W sprawie ponownych skarg Teresy B. na bezczynność Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno w kwestii przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków 
wodnych w wyniku inwestycji budowlanych w rejonie ulicy Tulipanów. 
Bogdan Temoszczuk - Kontrola Wewnętrzna zreferował projekt  
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie ponownych skarg Teresy B. na bezczynność Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno w kwestii przeciwdziałania skutkom naruszenia stosunków 
wodnych w wyniku inwestycji budowlanych w rejonie ulicy Tulipanów..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
8) W sprawie zmiany uchwały nr 807/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod 
nazwą „Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych realizowany dla 
mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 65+ na lata 2021-2022 z możliwością 
przedłużenia”. 
Mirosława Goch Kierownik Referatu Spraw Społecznych zreferowała projekt, zgłosiła 
autopoprawkę dot. aktualnej daty opublikowania ustawy o samorządzie gminnym tj.: 
2021 rok i poz. 1327. 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji  Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.8 i 6.9 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 807/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu 
polityki zdrowotnej pod nazwą „Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych 
realizowany dla mieszkańców Gminy Piaseczno w wieku 65+ na lata 2021-2022 z 
możliwością przedłużenia”.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
9) W sprawie zmiany uchwały nr 808/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod 
nazwą „Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV), 
realizowany na terenie Gminy Piaseczno, na lata 2021-2023”. 
Mirosława Goch Kierownik Referatu SS zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 808/XXXIX/2021 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu 
polityki zdrowotnej pod nazwą „Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 
ludzkiego (HPV), realizowany na terenie Gminy Piaseczno, na lata 2021-2023”.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
10) W sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik IT zreferowała projekt, zgłosił autopoprawkę dot.: 
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- aktualnej daty opublikowania ustawy o samorządzie gminnym tj.: 2021 poz. 1327; 
oraz literówki i uporządkowanie numeracji po formatowaniu dokumentu w załączniku. 
Odczytał projekt uchwały. 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 6.10 - 6.16 
Piotr Sędziak Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt 6.10 - 6.16   
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji   
Głosowano:  W sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
11) W sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
i gminy Piaseczno. 
Wioletta Brzezińska Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami zreferowała projekt 
uchwały.  
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
Głosowano:  W sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie miasta i gminy Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
12) W sprawie zmiany uchwały nr 576/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów. 
Wioletta Brzezińska Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami zreferowała projekt 
uchwały.  
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 576/XXVII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów. 
Wyniki głosowania  
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23)  Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 115/65 i 115/66 obr. 35 m. Piaseczno, położonych przy ul. Danuty 
Siedzikówny „Inki”. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji  Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji  dot. projektów z pkt 6.13 – 6.15 
Głosowano : W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym 
działek oznaczonych nr 115/65 i 115/66 obr. 35 m. Piaseczno, położonych przy ul. 
Danuty Siedzikówny „Inki”. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
14) W sprawie nieodpłatnego zbycia na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności niezabudowanych działek stanowiących fragmenty dróg powiatowych. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji 
Głosowano:  W sprawie nieodpłatnego zbycia na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego 
prawa własności niezabudowanych działek stanowiących fragmenty dróg 
powiatowych.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Porannej w 
miejscowości Józefosław gm. Piaseczno. 
Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekt uchwały.  
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Pozytywne opinie komisji problemowych. 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 
Piaseczno udziałów w prawie własności nieruchomości położonej przy ul. Porannej w 
miejscowości Józefosław gm. Piaseczno.   
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
16) W sprawie zmiany uchwały nr 557/XXVI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17 czerwca 2020r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 
parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania. 
Włodzimierz Rasiński Naczelnik IT zreferowała projekt.  
Pozytywna opinia komisji. 
dyskusja 
Renata Mirosław Radna podała przykłady braku miejsc parkingowych min.: przy 
przychodni i aptece na ul. Fabrycznej i Ludowej. Wolne od opłaty 45 min. jest zbyt 
krótkie. 
Ewa Urbańska Radna, zasadnym jest wprowadzenie strefy płatnego parkowania, to 
korzystne rozwiązanie wprowadzające rotację miejsc parkingowych, obecnie 
zajmowanych przez dojeżdżających komunikacją miejską w kierunku Warszawy. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza bezpłatne jest pierwsze 45 kolejna opłata nie jest 
wysoka. Pacjenci przyjeżdżają umówieni na godzinę, czas na bezpłatne parkowanie 
umożliwia załatwienie wizyty lekarskiej lub innych spraw. 
Piotr Sędziak Radny, w każdym mieście są płatne parkingi, osiedla również 
wprowadziły parkingi płatne powyżej godziny.  
Hanna Kułakowska – Michalak Z-ca Burmistrza pacjenci zgłaszają się do przychodni 
na określoną godzinę, umawiają się online lub telefonicznie. Rotacja miejsc w 
centrum miasta jest koniecznością dla umożliwienia sprawnego załatwiania spraw. 
Dojazd do centrum miasta liniami L jest bezpłatny dla mieszkańców. Prowadzone są 
rozmowy w celu udostępnienia wewnętrznego parkingu przy przychodni ale też z 
ograniczonym czasem parkowania i umożliwiając rotację tych miejsc. 
Michał Mierzwa uważa, że to rozwiązanie nie jest korzystne dla mieszkańców, gmina 
powinna wbudować parking wielopoziomowy, który rozwiązałby problem wolnych 
miejsc do parkowania w centrum miasta. 
Za pozytywną opinią co do projektu uchwały wyrażali swoje opinie radni Magdalena 
Woźniak, popierając projekt. Przypomniała, że mieszkańcy nie chcą korzystać z 
wielopoziomowego parkingu, jednocześnie koszt budowy przekracza możliwości 
wydatków inwestycyjnych naszego budżetu. Kolejni radni popierali projekt Ewelina 
Wójcik, Piotr Jakubowski, Adam Marciniak, Artur Maicki i Piotr Obłoza, który 
proponował sformułowanie apelu do ustawodawcy o formułowanie zapisów 
regulujących planowanie przestrzenne tak, aby samorządy nie musiały same 
rozstrzygać problemów, jako przykład mpzp wsi Jesówka gdzie drogi mają szerokość 
3m i aby wykonać infrastrukturę do czego potrzebna jest szerokość 10 -14m, gmina 
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musi ponosić koszty wykupu. Dochody samorządów są okrajane przez zmiany w 
prawie i nakładane są kolejne wydatki, wzrastają koszty bieżące z budżetu 
gminnego.  
Mieszkaniec pan K.M. proponował wprowadzenie systemu z dłuższym czasem 
wolnym od opłat. 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 557/XXVI/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 17 czerwca 2020r. w sprawie ustalenia: strefy płatnego 
parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz 
sposobu ich pobierania.   
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
17) w sprawie wprowadzenia programu działań wspierających rodziny wielodzietne 
zamieszkałe na terenie Gminy Piaseczno oraz wsparcia działań dla kreowania ich 
pozytywnego wizerunku. 
Robert Tworzydło – Inspektor z Wydziału Innowacji Miejskich – IM, zreferował projekt 
uchwały.   
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji  Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  w sprawie wprowadzenia programu działań wspierających rodziny 
wielodzietne zamieszkałe na terenie Gminy Piaseczno oraz wsparcia działań dla 
kreowania ich pozytywnego wizerunku. 
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
18) W sprawie nadania nazwy "Bitwy Warszawskiej 1920 r." skrzyżowaniu typu rondo 
położonego w mieście Piaseczno. 
Piotr Kalbarczyk UiA, zreferował projekt uchwały.   
Głosowano:  W sprawie nadania nazwy "Bitwy Warszawskiej 1920 r." skrzyżowaniu 
typu rondo położonego w mieście Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7. Wolne wnioski. 
 
Wojciech Ołdakowski Radny prosił Przewodniczącego Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa o rozważenie na komisji tematu dot. zmiany układu branżowego i 
asortymentowego stoisk na targowisku. 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 42 sesję o godz. 11:40 
  
 

 
 

Przewodniczący 
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Grażyna Małgorzata Wierzchowska 
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